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Z A P I S N I K 

 

sa 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo  održane u srijedu, 05. 

rujna 2018. godine u velikoj vijećnici Grada Poreča - Parenzo, Obala M. Tita 5/I,  s 

početkom rada u 15,30 sati. 

 

U radu sjednice sudjelovali su: Loris Peršurić, Gradonačelnik Grada Poreča - 

Parenzo, Elio Štifanić, zamjenik Gradonačelnika, Morena Mičetić Fabić, pročelnica 

Upravnog odjela za opću upravu i gospodarstvo, Božo Jelovac, voditelj Odsjeka za stručne 

poslove Gradskih tijela, Ajna Temimović, viša stručna suradnica za odnose s javnošću i 

protokol,  Melita Čohilj, predstavnica Istarskog vodovoda d.o.o. Buzet, predstavnici medija i 

gosti. 

 

Sjednicom je predsjedavao Adriano Jakus, predsjednik Gradskog vijeća Grada 

Poreča - Parenzo.  

 

 Zapisnik je vodila Anita Radešić, referent za poslove Gradonačelnika u Upravnom 

odjelu za opću upravu i gospodarstvo. 

_._ 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Adriano Jakus otvorio je sjednicu i izvijestio nazočne 

da se sjednica snima i direktno prenosi. Pozdravio je nazočne, te je naglasio kako je današnja 

sjednica sazvana  temeljem ukazane potrebe da se radi poštivanja zakonskih obveza u 

pripremi  dokumentacije od strane Istarskog vodovoda Buzet za EU fondove vezano za 

projekt ,,VODOVODNI OGRANAK JASENOVICA-FUŠKULIN (Faza I – VODOVODNI 

OGRANCI U NASELJU JASENOVICA i faza II – VODOVODNI OGRANCI U NASELJU 

FUŠKULIN)'' 

Nakon toga predložio je prozivku vijećnika radi utvrđivanja kvoruma.  

 

 Božo Jelovac, prozvao je vijećnike, nakon čega je utvrđeno da je na sjednici nazočno 

ukupno 14 od 17 vijećnika i to: 

 

1. Adriano Jakus, 2. Zoran Zulijani, 3. Gordana Šušljik, 4. Eugen Stanissa, 5. 

Azeglio Picco, 6. Dejvid Lakošeljac, 7. Dean Pauletić 8. Zoran Rabar, 9. Goran 

Gašparac, 10. Slavko Fornažar 11. Maurizio Zennaro 12. Mario Ritoša, 13. Emanuel 

Rudan i 14. Mirzet Hasanagić. 

 

 Odsutni su slijedeći vijećnici: Kristijan Žužić, Dolores Ghersinich, i Dražen Prgić. 

 

 Nakon utvrđivanja kvoruma, predsjednik Vijeća informirao je vijećnike o tehničkim 

problemima sa audio snimkom prošle sjednice Vijeća, koja će nakon uređivanja biti ponovno 

postavljena na stranice Grada. Vezano za navode vijećnika Maurizia Zennara iznijete na 

prošloj sjednici o neodgovaranju na postavljena pitanja, rekao je kamo je na predmetna 

pitanja odgovoreno usmeno na sjednici na kojoj su bila i postavljena, što će biti utvrđeno 

zapisnikom na koji će vijećnik, ukoliko nije zadovoljan, moći dati primjedbu prilikom 

njegove verifikacije.  

 

 Maurizio Zennaro ostao je pri tvrdnji da mu na neka pitanja nije bilo odgovoreno.  

 



 S obzirom na prozivke oporbenih vijećnika sa prošle sjednice Vijeća o preopširnim 

materijalima predsjednik Vijeća informirao je vijećnike da je, prema podacima dobivenim iz 

nadležnog upravnog odjela, do sada održano 14 sjednica Gradskog vijeća sa ukupno 183 

točke, što znači da je po sjednici bilo prosječno 13 točaka. Prema podacima o odazivu 

vijećnika na sazvane sjednice utvrđeno je da su oporbeni vijećnici bili prisutni na nešto više 

od  55% sjednica.  

 Nakon toga je predložio da se prijeđe na utvrđivanje dnevnog reda u skladu s 

dostavljenim prijedlogom, te je pozvao vijećnike da iznesu eventualne prijedloge za njegovu 

izmjenu ili dopunu. 

 

 Budući da se nitko nije javio za riječ, za rad ove sjednice jednoglasno je utvrđen  

sljedeći  

 

 

D N E V N I    R E D 

 

1. Odluka o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt ,,VODOVODNI 

OGRANAK JASENOVICA-FUŠKULIN (Faza I – VODOVODNI OGRANCI U 

NASELJU JASENOVICA i faza II – VODOVODNI OGRANCI U NASELJU 

FUŠKULIN)'' 

 

 

Prije prelaska na razmatranje utvrđene točke dnevnog reda, riječ je zatražio vijećnik 

Goran Gašparac, što mu je predsjedatelj i omogućio. Izrazio je negodovanje zbog netočnog 

prenošenja reakcije oporbenih vijećnika na prošloj sjednici Vijeća, naglasivši kako ista 

očigledno nije pravilno protumačena, da li namjerno ili slučajno, kako od strane predsjednika  

tako i od strane medija. Naglasio je kako je tada za ovom govornicom vrlo jasno rekao da 

razlog njihovog napuštanja sjednice nije veliki broj točaka već činjenica da je na dnevni red 

stavljeno čak 14 važnih godišnjih izvješća o radu i financijskih izvješća gradskih ustanova i 

tvrtki, koje je u sedam dana nemoguće kvalitetno obraditi i pripremiti se za  raspravu. 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća, naglasio je kako je njegov zadatak da, kao predsjednik 

Gradskog vijeća, štiti dignitet Vijeća, vijećnika i ostalih sudionika na sjednicama.  Materijali 

za sjednice pripremaju u skladu sa Poslovnikom o radu Gradskog vijeća i drugim aktima, iste 

prije sazivanja sjednice razmatra i predsjedništvo, a tako će se pripremati u ubuduće. S 

obzirom da je u redovima oporbe ukupno 5 vijećnika, smatra da bi materijale za sjednice 

trebali stići na vrijeme obraditi. 

 

 Goran Gašparac, izrazivši nezadovoljstvo takvim stavom, rekao je da oporbeni 

vijećnici ne predstavljaju jednu već pet različitih političkih opcija i ne smatra prihvatljivim da 

im se sugerira da među sobom dijele razmatranje tema koje su planirane za sjednice Gradskog 

vijeća. Osobno želi svaku temu proučiti da bi o njoj mogao raspravljati. Ne prihvaća da se s 

njima ulazi u ovakve polemike i plasira im se nekakve poluistine. 

 

 Predsjednik Vijeća opomenuo je vijećnika Gašparca zbog povišenog tona, te mu je, s 

obzirom na nastavak takvog obraćanja, nakon ponovne opomene oduzeo riječ i isključio 

razglas, te time onemogućio daljnju diskusiju. 

 

 Maurizio Zennaro zatražio je da mu se u upravnom odjelu nadležnom za poslove 

Gradskog vijeća omogući uvid u audio zapis sa sjednice Vijeća održane u mjesecu travnju na 



kojoj je postavio u više navrata spomenuta pitanja, budući da ostaje pri svom stavu da mu na 

toj sjednici nije odgovoreno, što mu je predsjednik Vijeća i odobrio.   

Osvrnuvši se na nazočnost prevoditelja, gospodina Edia Zarlia, koji je na sjednicu 

pozvan radi eventualne potrebe za prijevodom njegovog govora, naglasio je kako je i dalje 

mišljenja da je talijanski jezik jednak-ravnopravan sa hrvatskim jezikom, što je utvrđeno i 

Statutom Grada Poreča-Parenzo. U skladu s time, zamolio je da se gospodina Zarlia oslobodi 

obveze daljnjeg dolaska na sjednice Gradskog vijeća, jer će svoja izlaganja nadalje iznositi na 

hrvatskom jeziku. Naglasio je kako očekuje od strane predsjednika Vijeća priznanje da je 

talijanski jezik paritetan sa hrvatskim jezikom. 

 

 Predsjednik Vijeća zahvalio se gospodinu Ediu Zarliu na dolasku na sjednicu 

utvrdivši da mu sa današnjim danom prestaje obveza prisustvovanja sjednicama Gradskog 

vijeća u funkciji prevoditelja. 

Vezano za temu priznavanja ravnopravnosti talijanskog i hrvatskog jezika,  rekao je da 

je svoje mišljenje iznio u više navrata i ne smatra za potrebnim isto ponavljati. Predlaže da se 

krene na razmatranje točke dnevnog reda zbog koje je ova sjednica i sazvana, te je pozvao 

predstavnicu Istarskog vodovoda d.o.o. Buzet da prezentira dostavljeni prijedlog odluke. 

 

 

TOČKA 1. 

Odluka o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt  

,,VODOVODNI OGRANAK JASENOVICA-FUŠKULIN  

(Faza I – VODOVODNI OGRANCI U NASELJU JASENOVICA 

 i faza II – VODOVODNI OGRANCI U NASELJU FUŠKULIN)'' 

 

 

 Malita Čohilj, uvodno je iznijela da je, s obzirom na činjenicu da Istarski vodovod 

d.o.o. Buzet, kao podnositelj zahtjeva za potporu i korisnik bespovratne potpore, planira 

kandidirati projekt ,,VODOVODNI OGRANAK JASENOVICA-FUŠKULIN (Faza I – 

VODOVODNI OGRANCI U NASELJU JASENOVICA i faza II – VODOVODNI 

OGRANCI U NASELJU FUŠKULIN)'' na natječaj iz Mjere 7, Tipa operacije 7.2.1. iz 

Programa ruralnog razvoja, potrebno da Gradsko vijeće Grada Poreč-Parenzo donese Odluku 

o suglasnosti s navedenim projektom, kojom se ostvaraju potrebni preduvjeti za pristupanje 

natječaju, koji se službeno otvara 10.09.2018. godine u 12,00 sati. 

 Osvrnula se na Opis projekta koji čini sastavni dio predmetne Odluke, naglasivši da se 

u točci 3.5. potkrala tiskarska greška, te bi u dijelu u kojem je navedeno planirano trajanje 

provedbe projekta, umjesto „8“ mjeseci trebalo stajati „18“ mjeseci, što će biti korigirano u 

konačnom tekstu. 

 

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus otvorio je raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je stavio na 

glasanje predloženu odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D L U K U  

o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt  

,,VODOVODNI OGRANAK JASENOVICA-FUŠKULIN  

(Faza I – VODOVODNI OGRANCI U NASELJU JASENOVICA 

 i faza II – VODOVODNI OGRANCI U NASELJU FUŠKULIN)'' 



 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga KLASA:011-01/18-01/113    

URBROJ:2167/01-07-18-2) 

 

Budući da je dnevni red iscrpljen, Predsjednik Vijeća zahvalio se vijećnicima Gradskog 

vijeća na odazivu i sudjelovanju u radu. 

  

 Sjednica je zaključena u 16,00 sati. 

 

 

 

Zapisnik vodila                                                                     Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Radešić                                Adriano Jakus 

 

 

 

 

 

 
 

 


